



D1015CMB

BASE FOR D1015CM CONFERENCE MICROPHONE

DESCRIPTION

The D1015CMB metal base ensures secure positioning of gooseneck microphones and offers a female 3-pole XLR connector on the top side and a 3-pole XLR male connector on the back.

BESCHREIBUNG

Der Metallfuß D1015CMB sorgt für eine feste Haltung des Schwanenhals-Mikrofons und bietet einen weiblich 3-poligen XLR-Anschluss auf der Oberseite, sowie einen 3-poligen XLR-Stecker auf der Rückseite..

D1015CM

CONDENSER CONFERENCE MICROPHONE WITHOUT BASE

DESCRIPTION

The slim and flexible design of the D1015CM gooseneck microphone with its professional, highly sensitive and uni-directional condenser element makes it perfect for all situations in which the spoken word must be understood clearly. Its low self noise also makes this microphone ideal for professional sound reinforcement and recording in meeting and seminar rooms, schools and churches. Equipped with a 3-pole XLR connector, it operates on phantom power (9 - 52 V).

BESCHREIBUNG

Das schlanke, flexible Design des D1015CM Schwanenhalsmikrofons mit seiner professionellen, hochempfindlichen Kondensatorkapsel und seiner Nieren-Richtcharakteristik macht dieses Mikrofon zur idealen Lösung für alle Situationen, in denen eine klare Textverständlichkeit gefordert wird. Auch durch sein geringes Eigenrauschen ist es für eine professionelle Beschallung und Aufzeichnung in Konferenzsälen, Seminarräumen, Schulen und Kirchen usw. bestens geeignet. Ausgestattet mit einem 3-poligen XLR Stecker wird es über Phantom Power von 9 - 52 V gespeist.

SPECIFICATIONS

Capsule type:	Back electrets condenser
Polar Pattern:	Uni-directional
Frequency response:	50 - 20000 Hz
Rated impedance:	150 Ω
Max. SPL:	250 dB
Connector:	3-Pin XLR
Power requirements:	Phantom power 9V - 52V
Gooseneck Length:	350 mm
Length:	480 mm

D1015CMB



D1015CM

